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Осы аптада әкімдікте кезекті кеңейтілген жиналыс ұй-
ымдастырылып, басшылық талқылаған тақырып жылу, жөн-
деу, тарифтер мен құрылыс аясын қамтыды. Мәселен, қала-
да жүргізіліп жатқан құрылыс жағдайына тоқталар болсақ, 
11-ші ықшам ауданы рудныйлықтар мен қала қонақтарын 
тартатын орталыққа айналмақ. Дегенмен әкімдіктегілер айт- 
қандай, нысандарды қолданысқа тапсыру мерзімдерінде бі-
раз кідіріс бар. Жаңа мектепке жақын бой көтерген 2 дене 
шынықтыру-сауықтыру кешендерін шенеуніктер жыл басын-
да пайдалануға беруді жоспарлаған еді. Алайда, қаржылан-
дыру мәселелері мен ішкі әрлендіру жұмыстарына енгізілген 
кейбір өзгерістер, кешендердің дайындығын бес айға дейін 
шегеріп отыр. 

– Қазір барлық коммуникациялық жүйелерді тарту жұмыс- 
тары мәресіне жетіп қалды. 900 орынға арналған мектепті 
тапсыру мерзімі 2025 жылдың 1 тамызына белгіленді. Оған 5,5 

млрд теңге бөлінді. Дене шынықтыру-сауықтыру кешендеріне 
бөлінген 1,3 млрд теңге қаржы толығымен аударылды. Ол ны-
сандарды 1 қаңтарға дейін тапсыруға тырысқан едік, алайда 
құрылыс жобасын егжей-тегжей зерттеп, спорт қауымдас- 
тықтарымен ақылдасқан соң, олардың едендерін бетоннан 
емес, спорттық паркет төсемінен жасауды ұйғардық, – деді 
қала әкімі Виктор Ионенко.

Әкімнің айтуынша, спорттық нысан еденін паркеттен жасау 
әлдеқайда тиімді. Біріншіден, бұл әлемдік талаптарға сай бол-
са, екіншіден спортшылардың қауіпсіз жаттығуына ыңғайлы.

– Қазір аталған кешендер 90%-ға дайын. Жобаға түзету-
лер енгізгеннен кейін кішкене тұраланып қалдық. Жұмыстар 
орындалып жатыр. 1-ші мамырға дейін тапсырамыз деген 
үміттемін, – дейді шаһар басшысы. 

Бұдан бөлек, жиында жаңа стадион құрылысы да талқылан-
ды. Бірақ, оның жақын арада пайда болуы екіталай. Себебі, 

бұл нысанды жобалауды мойнына алған алматылық компания 
жұмысын орындамай, екі тараптық шарт күші жойылған. Қазір 
жергілікті билік жаңа мердігерді тауып, олар бұл жұмысты 
2025 жылдың 1 тамызына дейін аяқтауы тиіс.

– Стадионның болашақ жобасына 10,3 млн теңге жұмсай-
мыз. Павлодар қаласынан «Апогей» ғылыми жобалау және 
сараптама институты» ЖШС бұл жобалаумен айналысатын 
болды. Жоспар бойынша стадион ДШСК артында орналасып, 
оның кіреберіс аймағы кешендердің ортасынан басталады. 
Құрылысқа барлық коммуникациялары бар, – деді Рудный 
әкімі. 

Ал, басқа аумақтағы құрылыс қарқыны бойынша Виктор Ио-
ненко жоспарға сай деп жауап берді. 

Ерғали УБАЙДУЛЛАЕВ
Суретке түсірген Елена Артемова

11-ШІ ЫҚШАМ АУДАНДАҒЫ НЫСАН-
ДАРДЫҢ ҚҰРЫЛЫС МЕРЗІМІ АЗДАП 
КЕШІКТІРІЛІП ЖАТЫР. НАҚТЫ АЙТАР 
БОЛСАҚ, ҚҰРЫЛЫСЫ ӨТКЕН ЖЫЛЫ 
БАСТАЛҒАН 2 ДЕНЕ ШЫНЫҚТЫРУ-
САУЫҚТЫРУ КЕШЕНДЕРІ ҚАЗІРГІ 
ТАҢДА 90%-ҒА ДАЙЫН, ОНЫҢ 1-ШІ 
ҚАҢТАРҒА ДЕЙІН ТАПСЫРЫЛУЫНА 
ҚАРЖЫЛАНДЫРУ МӘСЕЛЕСІ КЕДЕР-
ГІ БОЛЫПТЫ. АЛ СОЛ ЖЕРДЕГІ АШЫҚ 
АЛАҢДА БОЙ КӨТЕРМЕК БОЛҒАН СТА-
ДИОНДЫ УАҚЫТЫЛЫ ЖОБАЛАУҒА 
МЕРДІГЕРДІҢ ЖАУАПСЫЗДЫҒЫ СЕБЕП. 

НЫСАНДАР ҚАШАН 
АШЫЛАДЫ?
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Что же такое расконсервация, в нашем 
случае экскаватора? Все просто. Это процесс 
подготовки техники к эксплуатации после 
длительного хранения или консервации. Цель 
– вернуть экскаватор в рабочее состояние, 
чтобы он смог безопасно и эффективно вы-
полнять свои функции в условиях карьера.

Сроки действительно поражают. Всего за не-
сколько месяцев специалисты вернули в строй 
четыре карьерных экскаватора марки ЭКГ 
(карьерные гусеничные экскаваторы) и два 
экскаватора марки ЭШ (экскаваторы на шага-
ющем ходу). Процесс масштабный и требует 
комплексного подхода. К слову, на каждом 
экскаваторе работало до пяти человек. Объе-
мы включали в себя не только ремонт ходовой 
части и упряжи ковша, но и замену дефектных 
узлов редукторов, сварочные работы и восста-
новление электрической части техники.

– Задача была непростой, – подтверждает 
начальник цеха горного и шахтного оборудо-

вания РРУ ERG Service Юрий Калиниченко. – 
Многое зависело от точности работы и скоро-
сти, ведь экскаваторы – ключевая техника для 
добычи в карьере. Каждое опоздание могло 
повлиять на производственные процессы. Но 
благодаря нашей команде мы все сделали в 
срок.

До апреля сотрудники РРУ планируют 
расконсервировать еще три карьерных экска-
ватора марки ЭКГ. Это позволит значительно 
повысить производственную эффективность 
и гарантировать бесперебойное функциони-
рование техники, что в свою очередь поможет 
снизить риски аварийных ситуаций и повысит 
безопасность на рабочих местах. 

Впереди – новые задачи, но команда РРУ 
ERG Service уверена, что успешно справится 
с ними. 

Милена ПОТОРОЧИНА
Фото Никиты Гилярова

ШЕСТЬ ЭКСКАВАТОРОВ ССГПО СНОВА В СТРОЮ! ЗА ТРИ С ПОЛО-
ВИНОЙ МЕСЯЦА СПЕЦИАЛИСТЫ РУДНЕНСКОГО РЕМОНТНОГО 
УПРАВЛЕНИЯ ERG SERVICE ВЕРНУЛИ ГИГАНТСКИЕ МАШИНЫ К 
ЖИЗНИ В СВЯЗИ С НАМЕЧЕННОЙ РАЗРАБОТКОЙ ЮЖНОГО БОР-
ТА САРБАЙСКОГО КАРЬЕРА. КАК ИМ УДАЛОСЬ СПРАВИТЬСЯ С 
ЗАДАЧЕЙ В СЖАТЫЕ СРОКИ, ЧИТАЙТЕ ДАЛЕЕ.

ВОССТАНОВИЛИ ДЛЯ САРБАЯ

Специалисты ERG Service трудятся над восстановлением техники, чтобы к апрелю успеть 
расконсервировать еще три экскаватора ЭКГ


